



## Announcing our New iNARTE Chinese Membership Program 公告 iNARTE 中国会员制度

Exemplar Global is proud to announce the iNARTE China Membership Program, a path to certification for the engineering community.

Exemplar Global 很高兴在此宣布启动 iNARTE 中国会员制度，此项新制度将引导工程界人士迈向自我认证的道路。

The iNARTE China Membership is a NEW program for pre-certification for electrical and electronics engineers and technicians who work in EMC and other iNARTE disciplines. Your membership identifies professionals as belonging to a community that demonstrates interest and commitment to your field while obtaining guidance on the steps toward certification.

iNARTE 中国会员制度是一个新的项目，旨在为 EMC 及 iNARTE 其他项目的电子/电气工程师和技术人员提供获取认证的准备。成为 iNARTE 的会员，将展现出您对专业领域的兴趣及承诺，同时也可以获得专业认证的指导。

iNARTE China membership offers the following benefits:

- iNARTE membership certificate
- Listing of your credentials on separate global register as members of this community
- Eligibility for free and low-cost benefits offered by iNARTE partner organizations in China
- The registration fee can be transferred into part of future iNARTE examination fee.



成为 iNARTE 中国会员, 您将获得下列好处:

- 取得 iNARTE 会员证书
- 会籍纳入国际平台, 成为 iNARTE 社群的国际成员。
- 有资格参与中国 iNARTE 合作伙伴及组织所提供的免费或小额收费活动。
- 会员注册费用可以在未来转抵部分 iNARTE 考试费用。

Enrollment of new members will be through iNARTE EMC China partner American Certification Body (ACB). In association with American Certification Body (ACB), EMC training will be offered for iNARTE Members, as part of your membership.

请向 iNARTE 中国区合作伙伴 American Certification Body (ACB) 申请注册成为 iNARTE 会员。American Certification Body (ACB) 将为新会员提供 EMC 培训。

Membership in iNARTE demonstrates that your career is on a path for full certification with more features being developed for iNARTE members, including member events, forums and training opportunities.

成为 iNARTE 会员, 代表您的专业正走向全面认证的道路, iNARTE 将为会员发展各种会员活动, 包括会员聚会, 论坛及培训等。

Indeed, we are inviting all iNARTE partner organizations in China to serve the iNARTE China Membership Community in joining ACB in providing events and other information to professionals on preparation for the iNARTE exams and developing other certification credentials.

我们正邀请所有中国的 iNARTE 合作伙伴及组织, 加入 ACB 的努力, 一起为中国 iNARTE 会员提供会员活动及专业信息, 以此协助会员准备 iNARTE 考试, 最终获取认证文凭。

This program is available immediately. Please contact [iNARTE@acbcert.com](mailto:iNARTE@acbcert.com) for application information and our training schedule.



这项计划已经启动, 请联系 [seminars@acbcert.com](mailto:seminars@acbcert.com) 获取申请注册及培训讯息.

